
Protokół Nr 43/22

z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu 20 grudnia 2022r.
o godz. 11,15 w sali nr 4 UM Pabianice ul. Zamkowa 16.

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Iwona Marczak – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1). Jedna osoba nieobecna.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r.
- proj. nr 2
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2022r.
- proj. nr 3
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r.
- proj. nr 6
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r.
- proj. nr 7
6.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwalę  w  sprawie  regulaminu
określającego  wysokość  stawek  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  dodatków
do wynagrodzenia  zasadniczego,  szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania
wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw  oraz
wysokość  i  warunki  wypłacania  nagród  nauczycielom  zatrudnionym  w  przedszkolach
i szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Pabianice.
7. Sprawy różne.

Ad.1
Przewodnicząca Komisji Pani Iwona Marczak (dalej: Przewodnicząca Komisji) przywitała
wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Do porządku obrad nie było uwag. Porządek przyjęto (zał. nr 2).

Ad. 2
Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r. - proj.
nr 2 (zał. nr 3)

Skarbnik  Miasta  Pani  Katarzyna  Muszyńska  (dalej:  Skarbnik  Miasta) omówiła
projekt ww. uchwały.
I. Zmniejsza się plan dochodów per saldem o kwotę 308.019,00 zł, w tym:
-   zwiększenie  dochodów  w  kwocie  5.640,00  zł  w  związku  z  otrzymanymi  środkami
z  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  ramach  dofinansowania  z  Krajowego  Funduszu
Szkoleniowego,
-  zwiększenie  dochodów w kwocie  70.341,00  zł  zgodnie  z  decyzją  Ministra  Finansów
Nr  ST34751.40.2022.13g  z  dnia  28  listopada  2022r.  w  sprawie  zwiększenia  części
oświatowej subwencji ogólnej na 2022r.,
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- zwiększenie dochodów z tytułu zawartych Porozumień w kwocie 18.000,00 zł, zgodnie
z aneksem do Porozumienia Powiatu Pabianickiego z dnia 16 lutego 2022r. w sprawie
powierzenia  na  2022r.  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej  im.  Jana  Lorentowicza
w Pabianicach zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu Pabianickiego,
-  zmniejszenie dochodów w kwocie 402.000,00 zł  z  tytułu  świadczenia usług żywienia
w szkołach podstawowych.
II. Zmniejsza się plan wydatków per saldem o kwotę 308.019,00 zł, w tym:
1) wydatki bieżące, w tym:
-   zwiększenie  wydatków w grupie  wydatków związanych z  realizacją  ich  statutowych
zadań, w Kancelarii Prezydenta Miasta w kwocie 5.640,00 zł, w związku z otrzymanymi
środkami z Powiatowego Urzędu Pracy w ramach dofinansowania z Krajowego Funduszu
Szkoleniowego,
- zwiększenie wydatków w grupie wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń w Szkole
Podstawowej Nr 3 i Szkole Podstawowej Nr 17 w kwocie 70.341,00 zł, zgodnie z decyzją
Ministra  Finansów  Nr  ST34751.40.2022.13g  z  dnia  28  listopada  2022r.  w  sprawie
zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej na 2022r.,
-  zwiększenie  dotacji  dla  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  w  kwocie  18.000,00  zł,
zgodnie z aneksem  do  Porozumienia  Powiatu  Pabianickiego  z  dnia  16  lutego  2022r.
w sprawie powierzenia na 2022r.  Miejskiej  Bibliotece Publicznej  im. Jana Lorentowicza
w Pabianicach zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu Pabianickiego,
-  zmniejszenie  wydatków  w  kwocie  402.000,00  zł  w  grupie  wydatków  związanych
z  realizacją  ich  statutowych  zadań,  z  tytułu  zakupu  środków  żywności  w  szkołach
podstawowych.
III. Wprowadza się do załącznika dotacyjnego środki z Funduszu Pomocy dla przedszkoli
niepublicznych  na  kwotę  3.761,00  zł,  zgodnie  z  Zarządzeniem  Prezydenta  Miasta
Nr 393/2022/P z dnia 30 listopada 2022r. 
IV.  Zgodnie  z  umową  zawartą  z  Państwowym  Funduszem  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych  nr  DSG/0666  z  dnia  23  listopada  2022r.  O  powierzenie  grantu
w  ramach  projektu  „Dostępny  samorząd  -  granty"  realizowanego  przez  Kancelarię
Prezydenta  Miasta,  wprowadza  się  do  załącznika  „Limity  wydatków  na  programy
i  projekty realizowane ze  środków pochodzących z  budżetu   Unii  Europejskiej"  środki
na realizację projektu „Dostępne Pabianice" w roku 2023 w kwocie 122.995,56 zł, w tym:
- ze środków europejskich – 84.276,95 zł,
- ze środków dotacji celowej – 15.719,44 zł,
- z wkładu własnego - 22.999,17zł.

Przewodnicząca  Komisji:  te  18  tys.  zł  dla  Biblioteki  nie  są  przeznaczone  na  zakup
książek, tylko bieżące funkcjonowanie? Czyli Pani Dyrektor będzie mogła kupić np. środki
czystości, papier ksero itd.?

Skarbnik Miasta: tak.

Radny Tadeusz Gęs: na czym polega ten projekt „Dostępne Pabianice”?

Skarbnik Miasta: likwidacja barier architektonicznych.

Radna Joanna Kupś: kto wnioskował o ten projekt, który dotyczy pieniędzy dla Biblioteki?

Skarbnik Miasta:  z  tego co wiem pismo było  podpisane przez Pana Prezydenta,  więc
Pan Prezydent wystąpił o dodatkowe środki na wniosek Pani Dyrektor. 
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Wobec  braku  dalszych  pytań,  Przewodnicząca  Komisji  zarządziła  głosowanie
ws zaopiniowania projektu ww. uchwały.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  ww.  projektu  uchwały:  za  –  8,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 3
Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian w budżecie miasta Pabianic na 2022r.
-     proj. nr 3 (zał. nr 4)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
I. Dokonuje się przeniesień w planie wydatków, w tym:
-  zmniejszenia  wydatków  w  Wydziale  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  w  grupie  dotacji
na zadania  bieżące  w  kwocie  109.000,00  zł  w  rozdziale  80104,  w  ramach  dotacji
podmiotowych  z  budżetu  dla  publicznej  jednostki  systemu  oświaty  prowadzonej
przez osobę prawną inną niż jst oraz dotacji  podmiotowych z budżetu dla niepublicznej
szkoły lub innej placówki oświatowo - wychowawczej,
- zwiększenia wydatków w Szkołach Podstawowych Nr 2, 3, 8 i 15 w grupie wynagrodzeń
i pochodnych  od  wynagrodzeń  w  kwocie  109.000,00  zł,  celem  uzupełnienia  środków
na wypłatę wynagrodzeń w szkołach podstawowych.

Wobec  braku  pytań,  Przewodnicząca  Komisji  zarządziła  głosowanie  ws  zaopiniowania
projektu ww. uchwały.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  ww.  projektu  uchwały:  za  –  8,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r.
- projekt nr 6 (zał. nr 5)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
I.  Zmniejsza się plan dochodów per saldem o kwotę 2.788.575,27 zł  w następujących
pozycjach:
dochody bieżące (łączna kwota zwiększenia 20.217,91 zł), w tym :
-  zwiększenie  dochodów  w  kwocie  20.217,91  zł  w  związku  z  naliczeniem  odsetek
bankowych  od  środków  pieniężnych  zgromadzonych  na  wyodrębnionym  rachunku
bankowym dotyczącym realizacji zadań  z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,
dochody majątkowe (łączna kwota zmniejszenia 2.808.793,18 zł), w tym:
- zmniejszenie dochodów w kwocie 1.735.609,18 zł z tytułu dofinansowania z Rządowego
Funduszu Inwestycji Lokalnych w zakresie realizacji zadania pn.: „Poprawa infrastruktury
rekreacyjno - sportowej - technicznej na terenie miasta Pabianic - Budowa hali sportowej
przy SP 13”,
- zmniejszenie dochodów w kwocie 1.073.184,00 zł z tytułu dofinansowania z Rządowego
Funduszu Inwestycji Lokalnych w zakresie realizacji zadania pn.: Poprawa infrastruktury
rekreacyjno - sportowej - technicznej na terenie miasta Pabianic - budowa Pabianickiego
Centrum Sportów Wodnych - Szkutni".
II.  Zmniejsza się plan wydatków per saldem o kwotę 7.751.355,76 zł  w następujących
pozycjach:
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1. wydatki bieżące – (łączna kwota zmniejszenia 455.000,00 zł), w tym:
-  zmniejszenie  wydatków  w  Wydziale  Gospodarki  Nieruchomościami  w  kwocie
105.000,00 zł  w grupie wydatków związanych z realizacją ich statutowych zadań,
-  zmniejszenie  wydatków  w  Wydziale  Gospodarki  Nieruchomościami  w  kwocie
340.000,00 zł  w grupie świadczeń na rzecz osób fizycznych,
- zmniejszenie wydatków w Wydziale Spraw Lokalowych w kwocie 10.000,00 zł w grupie
świadczeń na rzecz osób fizycznych,
2.wydatki majątkowe – (łączna kwota zmniejszenia 7.296.355,76 zł), w tym:
-  zmniejszenie  wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę  1.805.898,93  zł  na  zadaniu
inwestycyjnym   pn.  „Łódzki  Tramwaj  Metropolitalny:  etap  Pabianice  –  Ksawerów”
(zadania okołoprojektowe),  w związku z przesunięciami ponoszonych wydatków w latach
2022-2023,
- zmniejszenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 5.500,00 zł na zadaniu inwestycyjnym
pn.  „Przebudowa  Starego  Rynku  w  Pabianicach”,  w  związku  z  przesunięciami
ponoszonych  wydatków  na  przyłącze  do  sieci  obiektu  plac  -  Stary  Rynek  w  latach
2022-2023,
- zmniejszenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 58.800,00 zł na zadaniu inwestycyjnym
pn. „Budowa drogi łączącej ulicę Batalionów Chłopskich z ulicą Lutomierską”, w związku
z  przesunięciami  ponoszonych  wydatków  z  tytułu  nadzoru  inwestorskiego  w  latach
2022-2023,
- zmniejszenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 175.000,00 zł na zadaniu inwestycyjnym
pn. „Modernizacja kotłowni w SP 8”, w związku z przesunięciami ponoszonych wydatków
w latach 2022-2023,
- zmniejszenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 1.735.609,18 zł na zadaniu „Poprawa
infrastruktury rekreacyjno-sportowej-technicznej na terenie miasta Pabianic - budowa hali
sportowej  przy  SP 13  -  dofinansowanie  z  RFIL”  (EKS),  w  związku  z  przesunięciami
ponoszonych wydatków w latach 2022-2023,
-  zmniejszenie  wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę  2.076.547,86  zł  na  zadaniu  pn.
„Poprawa infrastruktury rekreacyjno-sportowej-technicznej  na  terenie  miasta  Pabianic  -
Budowa hali sportowej przy SP 13 - wkład własny do projektu dofinansowanego z RFIL”
(EKS), w związku  z przesunięciami ponoszonych wydatków w latach 2022-2023,
-  zmniejszenie  wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę  1.073.184,00  zł  na  zadaniu  pn.
„Poprawa infrastruktury rekreacyjno-sportowej-technicznej  na  terenie  miasta  Pabianic  -
budowa Pabianickiego Centrum Sportów Wodnych -  Szkutni  -  dofinansowanie z RFIL”
(MOSiR),  w związku z przesunięciami ponoszonych wydatków w latach 2022-2023,
- zmniejszenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 365.815,79 zł na zadaniu pn. „Poprawa
infrastruktury  rekreacyjno-sportowej-technicznej  na  terenie  miasta  Pabianic  -  budowa
Pabianickiego  Centrum  Sportów  Wodnych  -  Szkutni  -  wkład  własny  do  projektu
dofinansowanego z RFIL” (MOSiR), w związku z przesunięciami ponoszonych wydatków
w latach 2022-2023,
-  zwiększenie  wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę  20.217,91 zł na  zadaniu  „Poprawa
infrastruktury  rekreacyjno-sportowej-technicznej  na  terenie  miasta  Pabianic  -  Budowa
hali sportowej  przy   SP 13"  -  dofinasowanie  z  RFIL, z  jednoczesnym  zmniejszeniem
wkładu własnego o tę samą wartość.
III. Dokonuje się przeniesienia:
-   wydatków z działu  600,  rozdz.  60016 (grupa wydatków związanych z realizacją  ich
statutowych zadań) do działu  750, rozdz. 75023 (grupa wynagrodzeń i  pochodnych od
wynagrodzeń)  w  Zarządzie  Dróg  Miejskich,  z  przeznaczeniem  na  uzupełnienie
brakujących środków do końca roku na kwotę 44.100,00 zł.
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IV. Zmiana wyniku budżetu
Skutkiem powyższych zmian po stronie dochodów i wydatków jest zmiana wyniku budżetu
w roku 2022,  który ulega polepszeniu  o kwotę  4.962.780,49 zł  i  po  zmianach będzie
wynosił (-) 48.703.420,03 zł (deficyt budżetu).
Deficyt planuje się sfinansować przychodami pochodzącymi z:
- wolnych środków w kwocie 39.540.189,69 zł,
– niewykorzystanych  środków  pieniężnych  na  rachunku  bieżącym  budżetu
wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach
publicznych  i  dotacji  na  realizację  programu,  projektu  lub  zadania  finansowego
z udziałem tych środków w kwocie 9.163.230,34 zł.

Radny  Tadeusz  Gęs:  czy  jest  szansa,  żeby  dokończyć  projekt  modernizacji  kotłowni
w SP nr 8?

Skarbnik Miasta: tak.

Wobec  braku  dalszych  pytań,  Przewodnicząca  Komisji  zarządziła  głosowanie  ws
zaopiniowania projektu ww. uchwały.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  ww.  projektu  uchwały:  za  –  8,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2022r.
- projekt nr 7 (zał. nr 6)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
I. Zwiększa się plan dochodów  o kwotę 19.500,00 zł:
- zwiększenie dochodów w § 0830 w kwocie 19.500,00 zł,  w Miejskim Ośrodku Sportu
i Rekreacji w związku z większymi wpływami z tytułu wpływów z usług.
II. Zwiększa się plan wydatków  o kwotę 19.500,00 zł:
- zwiększenie wydatków w kwocie 19.500,00 zł w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne
w  Miejskim  Ośrodku  Sportu  i  Rekreacji  w  związku  z  utworzeniem  nowego  zadania
inwestycyjnego pn: "Tablica świetlna - zegar do obsługi meczy piłkarskich".

Wobec  braku  pytań,  Przewodnicząca  Komisji  zarządziła  głosowanie  ws  zaopiniowania
projektu ww. uchwały

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  ww.  projektu  uchwały:  za  –  8,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 6
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwalę  w  sprawie  regulaminu
określającego  wysokość  stawek  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania
dodatków     do  wynagrodzenia  zasadniczego,  szczegółowe  warunki  obliczania
i     wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych
zastępstw  oraz  wysokość  i  warunki  wypłacania  nagród  nauczycielom
zatrudnionym     w  przedszkolach  i  szkołach  podstawowych,  dla  których  organem
prowadzącym jest Miasto Pabianice (zał. nr 7) 
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Uzasadnienie do uchwały: w związku z Rozporządzeniem Ministra Edukacji i Nauki
z  dnia  24  sierpnia  2022r.  zmieniającym  rozporządzenie  w  sprawie  wysokości
minimalnych stawek  wynagrodzenia  zasadniczego  nauczycieli,  ogólnych  warunków
przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę
w dniu wolnym od pracy w uchwale zmieniającej uwzględnia się wprowadzoną zmianę
z § 1 2) "c) mentora".
Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Kultury  i  Sportu  Pan  Waldemar  Boryń  (dalej:  Naczelnik
WEKiS):  zachowujemy na razie dodatek dla tego mentora w wysokości 2% minimalnej
stawki  wynagrodzenia  zasadniczego  nauczyciela  mianowanego  w  1  kategorii,  czyli
identyczny jak miał opiekun stażu, ale jest ze mną Prezes Oddziału ZNP w Pabianicach
Pani  Wacława  Czyżewska,  jesteśmy  w  trakcie  prac  nad  kompleksową  zmianą
regulaminu, ale to jeszcze chwilę. Na razie uzgadniamy pewne elementy, na ten moment
to jest pierwsza niezbędna rzecz, abyśmy mogli nauczycielom, którzy pełnią tę funkcje,
wypłacić dodatek za miesiące od września do grudnia. 

Radna  Joanna  Kupś:  czy  osoba,  która  teraz  jest  stażystą  wchodzi  automatycznie
na początkującego i co za tym idzie kontraktowy też jest początkujący, bo tam jest jeszcze
kwestia wysokości wypłaty?

Naczelni WEKiS: ministerstwo wprowadziło nowe reguły gry w trakcie gry, ale używając
takiego  skrótowego  myślenia  nauczyciel  stażysta  i  kontraktowy  to  będzie  nauczyciel
początkujący.

Przewodnicząca Komisji:  czyli  jak rozumiem, prace nad regulaminem cały czas trwają,
bo mamy tutaj negatywne opinie związków zawodowych, jeżeli chodzi o te 2%.

Naczelnik WEKiS: to jest początek drogi, bo zaraz za tymi opiniami, które no powiedzmy
nie były pozytywne, poszły pisma, dotyczące zmian pewnego rodzaju zmian w regulaminie
elementów wynagrodzeniowych. Na stole rozmów leżą cztery tematy: wysokość dodatku
motywacyjnego, wysokość dodatku dla mentora, wysokość Funduszu nagród i wysokość
dodatku za bycie wychowawcą.

Przewodnicząca Komisji: teraz to wynosi 69 zł brutto, a czy mamy już takie wyliczenie,
ile to będzie kosztowało budżet miasta, jak ta stawka będzie wynosiła 5%?

Naczelnik WEKiS: około 100 tys. zł dodatkowych środków.

Radna Joanna Kupś: czyli dobrze rozumiem, że nauczyciel, który teraz kończy staż może
się starać o nauczyciela mianowanego?

Naczelnik WEKiS: tak spłaszcza się to, były cztery stopnie awansu teraz są trzy.

Radny Andrzej Żeligowski: czy w związku z likwidacją jednego stopnia awansu, stawką
za godzinę jest potraktowana w górę czy w dół? 

Naczelnik WEKiS: trochę w górę. 

Prezes Oddziału ZNP w Pabianicach Pani Wacława Czyżewska  (dalej: Prezes Oddziału
ZNP): w  kwestii  uporządkowania:  w  tej  chwili  równolegle  funkcjonują  oba  systemy.
Nauczyciele,  którzy  wcześniej  zaczęli  awans  zawodowy  kończą  wg  starych  zasad.
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Natomiast  od  1  września  2022r.  jest  ten  nowy  system  czyli  nauczyciel  początkowy.
Ci, którzy w tej chwili byli nauczycielami stażystami czy kontraktowymi dochodzą do finału
po staremu i zaczynają ubieganie się o nauczyciela mianowanego. Zmieniły się okresy
dochodzenia do tego stopnia awansu, pozmieniały się, jeżeli  chodzi o liczbę lat.  Teraz
nauczyciel  początkowy  dwa  lata  pracuje  jako  nauczyciel  początkowy  i  na  koniec
otrzymuje opinię dyrekcji  szkoły i  prowadzi lekcje otwarte.  Jeżeli  ma pozytywna opinię,
kontynuuje staż następnych dwóch lat. Na koniec czwartego roku znowu ocena i jeżeli
jest pozytywna otrzymuje stopnień nauczyciela mianowanego i  zostaje w szkole. Jeżeli
po tych  dwóch  pierwszych  latach  uzyskuje  ocenę  negatywna,  musi  zmienić  szkołę,
szkołę może  zmienić  tyle  razy  ile  chce  i  w  każdej  jednej  jest  zatrudniony na  nowych
warunkach jako nauczyciel  początkowy.  Czyli  zaczynając  początkowym,  4  lata  kończy
mianowanym, następnie po 6 latach dyplomowanym. Tutaj nauczyciel nie robi egzaminu,
jest to staż, który odbywa się w ten sposób, że nauczyciel występuje o ocenę dyrektora
za ostatnie trzy lata przed ubieganiem się o awans. Do wydania tej opinii  pan minister
wydał dwie kategorie kryteriów oceniania. Pierwsze obowiązkowe 9 kryteriów. Do tej pory
trwają rozmowy, jak te kryteria mają być ocenianie przez dyrektorów szkół, bo nie ma
wypracowanej  tutaj  praktyki  i  tak  naprawdę  każdy  dyrektor  może  sobie  własne
kryteria tworzyć. 1 Punkt ocena moralności na 30 pkt, pozostałe od 0-5 pkt. Z pozostałych
kryteriów  dodatkowych,  jest  ich  chyba  30,  dyrektor  wybiera  sobie  jedno  kryterium,
o którym  informuje nauczyciela  i  jedno  wybiera  sobie  sam nauczyciel.  I  na  podstawie
wypełnienia tych kryteriów, też to jest do oceny. To jest bardzo skomplikowane, na razie
jesteśmy na etapie czytania i teorii, bo w praktyce tego nie było, to się dopiero zaczyna.
Jak to  będzie funkcjonowało nie  wiem, żeby można było występować o awans trzeba
mieć chyba 90% punktów w tej  ocenie dyrektorskiej,  co  uważam jest  bardzo wysokim
pułapem  i  nie  wiem,  jak  to  będzie  funkcjonowało  w  praktyce.  Związki  zawodowe
rozmawiały z Panem Ministrem i przyrzekł, że nie będzie  tego punktowego oceniania,
natomiast wycofał się po niecałym miesiącu, po rozmowach.

Opinia NSZZ „Solidarność” i ZNP Oddział w Pabianicach (zał. nr 8).

Wobec  braku  dalszych  pytań,  Przewodnicząca  Komisji  zarządziła  głosowanie  ws
zaopiniowania projektu ww. uchwały.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  ww.  projektu  uchwały:  za  –  8,  przeciw  -  0,
wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 7
Sprawy różne: do wiadomości: pismo Rady Sportu z dnia 8 grudnia 2022r.  (zał.  nr 9).
Pytań nie było. 

Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie KOKiS o godz. 11,45

Protokołowała: Przewodniczyła:

    Magdalena Witkowska                                                                Iwona Marczak
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